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                        ❞ كتاب Light Metals 2015: Spatial Methods for Characterising Carbon Anodes for Aluminium Production ❝  ⏤ مارجريت هايلاند


An update of the definitive annual reference source in the field of aluminum production and related light metals technologies, a great mix of materials science and practical, applied technology surrounding aluminum, bauxite, aluminum reduction, rolling, casting, and production.

تحديث للمصدر المرجعي السنوي النهائي في مجال إنتاج الألمنيوم وتقنيات المعادن الخفيفة ذات الصلة ، وهو مزيج رائع من علم المواد والتكنولوجيا العملية والتطبيقية المحيطة بالألمنيوم والبوكسيت وتقليل الألمنيوم والدرفلة والصب والإنتاج.



Any structural material which has the following properties is of importance in modern airplane and engine production: high ratio of strength to weight; low initial cost; ease of fabrica- tion; suitability for close designing; ability to be formed into convenient shapes.

تعتبر أي مادة هيكلية لها الخصائص التالية ذات أهمية في إنتاج الطائرات والمحركات الحديثة: نسبة عالية من القوة إلى الوزن ؛ تكلفة أولية منخفضة سهولة تصنيع؛ ملاءمة التصميم الوثيق ؛ القدرة على التشكيل في أشكال مناسبة.



The use of light metals and their alloys in underground coal mines. Light metals, most commonly aluminum, magnesium and titanium, and alloys containing them, are used in many industrial applications where lightness, hardness, ductility and resistance to corrosion are needed.

استخدام المعادن الخفيفة وسبائكها في مناجم الفحم تحت الأرض. تُستخدم المعادن الخفيفة ، والأكثر شيوعًا الألومنيوم والمغنيسيوم والتيتانيوم والسبائك المحتوية عليها ، في العديد من التطبيقات الصناعية التي تتطلب الخفة والصلابة والليونة ومقاومة التآكل.



A light metal is any metal of relative lower density like Magnesium, aluminium and titanium are light metals of significant commercial importance. The lightest metal that is a pure element is lithium, which has a density of 0.534 g/cm3.

المعدن الخفيف هو أي معدن منخفض الكثافة نسبيًا مثل المغنيسيوم والألمنيوم والتيتانيوم وهي معادن خفيفة ذات أهمية تجارية كبيرة. أخف معدن هو عنصر نقي هو الليثيوم ، بكثافة 0.534 جم / سم 3.



Typical light metals, aluminum and magnesium are simple metals in which s and p electrons behave like nearly free electrons and spread over the crystal space. So, these metals are in great contrast with transition metals in which d electrons are localized around each atomic site. It is rather difficult to calculate the electronic structure of simple metal accurately by the molecular orbital method. This is because it is not easy to represent the widely spread s and p orbitals by using a small cluster model. For this reason, our attention is mainly directed toward the electronic structure change with alloying elements in Al and Mg

المعادن الخفيفة النموذجية والألمنيوم والمغنيسيوم هي معادن بسيطة تتصرف فيها إلكترونات s و p مثل الإلكترونات الحرة تقريبًا وتنتشر على الفضاء البلوري. لذلك ، فإن هذه المعادن تتناقض بشكل كبير مع المعادن الانتقالية التي يتم فيها توطين الإلكترونات d حول كل موقع ذري. من الصعب إلى حد ما حساب التركيب الإلكتروني لمعدن بسيط بدقة بالطريقة المدارية الجزيئية. هذا لأنه ليس من السهل تمثيل المدارات s و p المنتشرة على نطاق واسع باستخدام نموذج عنقود صغير. لهذا السبب ، ينصب اهتمامنا بشكل أساسي على تغيير الهيكل الإلكتروني مع عناصر صناعة السبائك في Al و Mg
مارجريت هايلاند - مارغريت ماري هايلاند FRSNZ كيميائية نيوزيلندية ، اعتبارًا من عام 2019 أستاذة متفرغة في جامعة أوكلاند . 

مهنة أكاديمية 

بعد حصوله على درجة الدكتوراه في عام 1989 بعنوان "دراسات طيفية الأشعة السينية الضوئية لتفاعل مجمعات المعادن المائية مع معادن الكبريتيد" في جامعة ويسترن أونتاريو ، انتقل هايلاند إلى جامعة أوكلاند ، وترقى إلى درجة أستاذ. [1]



في عام 2015 ، فازت Hyland بميدالية Pickering من الجمعية الملكية لنيوزيلندا ، "لعملها الرائد في الحد من انبعاثات الفلوريد التي تنتجها مصاهر الألومنيوم في جميع أنحاء العالم."  تم انتخابها زميلة في الجمعية الملكية لنيوزيلندا في عام 2018. 


 ❰ لها مجموعة من الإنجازات والمؤلفات أبرزها  ❞ light metals 2015: Wetting between Carbon and Cryolitic Melts. Part II: Effect of Bath Properties and Polarisation ❝  ❞ Light Metals 2015: History and Future of Dross Processing ❝  ❞ Light Metals 2015: Synergistic Effect of C12A7 and CA on Alumina Leaching Property Under Low Calcium/Aluminum Ratio ❝  ❞ Light Metals 2015: Effect of Casting Parameters on Microstructure, Recrystallization Behaviour and Final Material Properties of Twin‐Roll Cast 1050 Alloy ❝  ❞ Light Metals 2015: Effects of Zr and v Micro‐Alloying on Activation Energy During Hot Deformation of ❝  ❞ Light Metals 2015: Trading Current or Resistance for Metal Depth to Maintain Ledge ❝  ❞ Light Metals 2015: Fuzzy Technology Application in a Bauxite Digestion Unit ❝  ❞ Light Metals 2015: Anode Effect Reduction at Nordural – Practical Points ❝  ❞ Light Metals 2015: The Influence of Melt Charge Materials on Molten Metal Quality at JW Aluminum ❝  الناشرين :  ❞ جمعية المعادن والمواد ❝   ❱
من كتب التكنولوجيا والعلم  - مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا.
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  منصّة المكتبة 
( التسجيل مفتوح )كتب مارجريت هايلاندكتب جمعية المعادن والموادمكتبة كتب الهندسة والتكنولوجياكتب التكنولوجيا والعلمأفضل كتب في كتب التكنولوجيا والعلمالمزيد من التصنيفات كل الكتب في  كتب الهندسة والتكنولوجيا كل المكتبات وسوم ذات صلة:
#كهرباء . #تعليم #علم #كيمياء . #تكنولوجيا #تعليم (متنوعة #فيزياء . #اختراعات و ابتكارات #التكنولوجيا . #بحث علمي . #احياء . #علماء . #الكمبيوتر تكنولوجي computer technology #computer technology تكنولوجيا الكمبيوتر #تقنية Technology #Industries technology تكنولوجيا الصناعات #Science Technology علوم التكنولوجيا #هندسة . #تكنولوجيا المعلومات Information Technology #تكنولوجيا الموبيل Mobile Technology 


 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
للتبليغ   عن كتاب محمي بحقوق نشر فضلًا اضغط هنا 
مكتبة تحميل الكتب مجانا

        
  

📘 قراءة  كتاب Light Metals 2015: Spatial Methods for Characterising Carbon Anodes for Aluminium Production أونلاين






 
A light metal is any metal of relatively low density. More specific definitions have been proposed; none have obtained widespread acceptance.
اقتباسات من كتاب ❞Light Metals 2015: Spatial Methods for .. ❝اقتباسات لـ ❞مارجريت هايلاند❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
Light Metals 2015: Spatial Methods for Characterising Carbon Anodes for Aluminium Production
2015م - 1445هـ 


An update of the definitive annual reference source in the field of aluminum production and related light metals technologies, a great mix of materials science and practical, applied technology surrounding aluminum, bauxite, aluminum reduction, rolling, casting, and production.

تحديث للمصدر المرجعي السنوي النهائي في مجال إنتاج الألمنيوم وتقنيات المعادن الخفيفة ذات الصلة ، وهو مزيج رائع من علم المواد والتكنولوجيا العملية والتطبيقية المحيطة بالألمنيوم والبوكسيت وتقليل الألمنيوم والدرفلة والصب والإنتاج.



Any structural material which has the following properties is of importance in modern airplane and engine production: high ratio of strength to weight; low initial cost; ease of fabrica- tion; suitability for close designing; ability to be formed into convenient shapes.

تعتبر أي مادة هيكلية لها الخصائص التالية ذات أهمية في إنتاج الطائرات والمحركات الحديثة: نسبة عالية من القوة إلى الوزن ؛ تكلفة أولية منخفضة سهولة تصنيع؛ ملاءمة التصميم الوثيق ؛ القدرة على التشكيل في أشكال مناسبة.



The use of light metals and their alloys in underground coal mines. Light metals, most commonly aluminum, magnesium and titanium, and alloys containing them, are used in many industrial applications where lightness, hardness, ductility and resistance to corrosion are needed.

استخدام المعادن الخفيفة وسبائكها في مناجم الفحم تحت الأرض. تُستخدم المعادن الخفيفة ، والأكثر شيوعًا الألومنيوم والمغنيسيوم والتيتانيوم والسبائك المحتوية عليها ، في العديد من التطبيقات الصناعية التي تتطلب الخفة والصلابة والليونة ومقاومة التآكل.



A light metal is any metal of relative lower density like Magnesium, aluminium and titanium are light metals of significant commercial importance. The lightest metal that is a pure element is lithium, which has a density of 0.534 g/cm3.

المعدن الخفيف هو أي معدن منخفض الكثافة نسبيًا مثل المغنيسيوم والألمنيوم والتيتانيوم وهي معادن خفيفة ذات أهمية تجارية كبيرة. أخف معدن هو عنصر نقي هو الليثيوم ، بكثافة 0.534 جم / سم 3.



Typical light metals, aluminum and magnesium are simple metals in which s and p electrons behave like nearly free electrons and spread over the crystal space. So, these metals are in great contrast with transition metals in which d electrons are localized around each atomic site. It is rather difficult to calculate the electronic structure of simple metal accurately by the molecular orbital method. This is because it is not easy to represent the widely spread s and p orbitals by using a small cluster model. For this reason, our attention is mainly directed toward the electronic structure change with alloying elements in Al and Mg

المعادن الخفيفة النموذجية والألمنيوم والمغنيسيوم هي معادن بسيطة تتصرف فيها إلكترونات s و p مثل الإلكترونات الحرة تقريبًا وتنتشر على الفضاء البلوري. لذلك ، فإن هذه المعادن تتناقض بشكل كبير مع المعادن الانتقالية التي يتم فيها توطين الإلكترونات d حول كل موقع ذري. من الصعب إلى حد ما حساب التركيب الإلكتروني لمعدن بسيط بدقة بالطريقة المدارية الجزيئية. هذا لأنه ليس من السهل تمثيل المدارات s و p المنتشرة على نطاق واسع باستخدام نموذج عنقود صغير. لهذا السبب ، ينصب اهتمامنا بشكل أساسي على تغيير الهيكل الإلكتروني مع عناصر صناعة السبائك في Al و Mg   .      المزيد..
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An update of the definitive annual reference source in the field of aluminum production and related light metals technologies, a great mix of materials science and practical, applied technology surrounding aluminum, bauxite, aluminum reduction, rolling, casting, and production.

تحديث للمصدر المرجعي السنوي النهائي في مجال إنتاج الألمنيوم وتقنيات المعادن الخفيفة ذات الصلة ، وهو مزيج رائع من علم المواد والتكنولوجيا العملية والتطبيقية المحيطة بالألمنيوم والبوكسيت وتقليل الألمنيوم والدرفلة والصب والإنتاج.


Any structural material which has the following properties is of importance in modern airplane and engine production: high ratio of strength to weight; low initial cost; ease of fabrica- tion; suitability for close designing; ability to be formed into convenient shapes.

تعتبر أي مادة هيكلية لها الخصائص التالية ذات أهمية في إنتاج الطائرات والمحركات الحديثة: نسبة عالية من القوة إلى الوزن ؛ تكلفة أولية منخفضة سهولة تصنيع؛ ملاءمة التصميم الوثيق ؛ القدرة على التشكيل في أشكال مناسبة.


The use of light metals and their alloys in underground coal mines. Light metals, most commonly aluminum, magnesium and titanium, and alloys containing them, are used in many industrial applications where lightness, hardness, ductility and resistance to corrosion are needed.

استخدام المعادن الخفيفة وسبائكها في مناجم الفحم تحت الأرض. تُستخدم المعادن الخفيفة ، والأكثر شيوعًا الألومنيوم والمغنيسيوم والتيتانيوم والسبائك المحتوية عليها ، في العديد من التطبيقات الصناعية التي تتطلب الخفة والصلابة والليونة ومقاومة التآكل.


A light metal is any metal of relative lower density like Magnesium, aluminium and titanium are light metals of significant commercial importance. The lightest metal that is a pure element is lithium, which has a density of 0.534 g/cm3.

المعدن الخفيف هو أي معدن منخفض الكثافة نسبيًا مثل المغنيسيوم والألمنيوم والتيتانيوم وهي معادن خفيفة ذات أهمية تجارية كبيرة. أخف معدن هو عنصر نقي هو الليثيوم ، بكثافة 0.534 جم / سم 3.


Typical light metals, aluminum and magnesium are simple metals in which s and p electrons behave like nearly free electrons and spread over the crystal space. So, these metals are in great contrast with transition metals in which d electrons are localized around each atomic site. It is rather difficult to calculate the electronic structure of simple metal accurately by the molecular orbital method. This is because it is not easy to represent the widely spread s and p orbitals by using a small cluster model. For this reason, our attention is mainly directed toward the electronic structure change with alloying elements in Al and Mg

المعادن الخفيفة النموذجية والألمنيوم والمغنيسيوم هي معادن بسيطة تتصرف فيها إلكترونات s و p مثل الإلكترونات الحرة تقريبًا وتنتشر على الفضاء البلوري. لذلك ، فإن هذه المعادن تتناقض بشكل كبير مع المعادن الانتقالية التي يتم فيها توطين الإلكترونات d حول كل موقع ذري. من الصعب إلى حد ما حساب التركيب الإلكتروني لمعدن بسيط بدقة بالطريقة المدارية الجزيئية. هذا لأنه ليس من السهل تمثيل المدارات s و p المنتشرة على نطاق واسع باستخدام نموذج عنقود صغير. لهذا السبب ، ينصب اهتمامنا بشكل أساسي على تغيير الهيكل الإلكتروني مع عناصر صناعة السبائك في Al و Mg




سنة النشر : 2015م / 1436هـ .
حجم الكتاب عند التحميل : 2.4 ميجا بايت .
نوع الكتاب : pdf.
عداد القراءة: 

اذا اعجبك الكتاب فضلاً اضغط على أعجبني 
  و يمكنك تحميله من هنا:




      شكرًا لمساهمتكم
    شكراً لمساهمتكم معنا في الإرتقاء بمستوى المكتبة ، يمكنكم االتبليغ عن اخطاء او سوء اختيار للكتب وتصنيفها ومحتواها ، أو كتاب يُمنع نشره ، او محمي بحقوق طبع ونشر  ، فضلاً قم بالتبليغ عن الكتاب المُخالف:
 تبليغ عن الكتاب أو محتواه ⛔️
  


      قبل تحميل الكتاب .. 
يجب ان يتوفر لديكم برنامج تشغيل وقراءة ملفات pdf
يمكن تحميلة من هنا 'http://get.adobe.com/reader/'


  



  المؤلف:
      مارجريت هايلاند - Margaret Highland
     مارغريت ماري هايلاند FRSNZ كيميائية نيوزيلندية ، اعتبارًا من عام 2019 أستاذة متفرغة في جامعة أوكلاند . 
مهنة أكاديمية 
بعد حصوله على درجة الدكتوراه في عام 1989 بعنوان "دراسات طيفية الأشعة السينية الضوئية لتفاعل مجمعات المعادن المائية مع معادن الكبريتيد" في جامعة ويسترن أونتاريو ، انتقل هايلاند إلى جامعة أوكلاند ، وترقى إلى درجة أستاذ. [1]

في عام 2015 ، فازت Hyland بميدالية Pickering من الجمعية الملكية لنيوزيلندا ، "لعملها الرائد في الحد من انبعاثات الفلوريد التي تنتجها مصاهر الألومنيوم في جميع أنحاء العالم."  تم انتخابها زميلة في الجمعية الملكية لنيوزيلندا في عام 2018. 

❰ لها مجموعة من الإنجازات والمؤلفات أبرزها  ❞ light metals 2015: Wetting between Carbon and Cryolitic Melts. Part II: Effect of Bath Properties and Polarisation ❝  ❞ Light Metals 2015: History and Future of Dross Processing ❝  ❞ Light Metals 2015: Synergistic Effect of C12A7 and CA on Alumina Leaching Property Under Low Calcium/Aluminum Ratio ❝  ❞ Light Metals 2015: Effect of Casting Parameters on Microstructure, Recrystallization Behaviour and Final Material Properties of Twin‐Roll Cast 1050 Alloy ❝  ❞ Light Metals 2015: Effects of Zr and v Micro‐Alloying on Activation Energy During Hot Deformation of ❝  ❞ Light Metals 2015: Trading Current or Resistance for Metal Depth to Maintain Ledge ❝  ❞ Light Metals 2015: Fuzzy Technology Application in a Bauxite Digestion Unit ❝  ❞ Light Metals 2015: Anode Effect Reduction at Nordural – Practical Points ❝  ❞ Light Metals 2015: The Influence of Melt Charge Materials on Molten Metal Quality at JW Aluminum ❝  الناشرين :  ❞ جمعية المعادن والمواد ❝   ❱.      المزيد..
    كتب مارجريت هايلاند  


      الناشر:  
      جمعية المعادن والمواد
     ❰ ناشرين لمجموعة من المؤلفات أبرزها  ❞ Settling Phenomena in Casting Furnaces: A Fundamental and Experimental Investigation ❝  ❞ Light metals 2012: Effect of Silicon Particles on the Tensile Properties of Heat Resistant Al‐Si‐Cu‐Ni‐Mg Alloy Pertaining to Different Tensile Temperature ❝  ❞ Light metals 2012: The Evolution of Mechanical Properties and Microstructure in Early Stages of Natural Ageing on 2024 Plates ❝  ❞ Light Metals 2012: The Influence of Solution Treatment on the High‐Temperàture Strength of Al‐Si Foundry Alloys with Ni ❝  ❞ LIght Metals 2011: Recent Developments in Anode Baking Furnace Design ❝  ❞ Magnesium Technology 2011: Cryogenic Burnishing of AZ31B Mg Alloy for Enhanced Corrosion Resistance ❝  ❞ Light metals 2012: Refinement of Fe‐Intermetallic Compounds by Caliber Rolling Process of Al‐Mg‐Si‐Fe Alloys ❝  ❞ Light Metals 2012: A Specific Critical Analysis on the Life Time of Alumina Calciners Refractories ❝  ❞ Light Metals 2012: Tests with New Flocculant for Red Mud Decanting in Alunorte ❝  ❞ light metals 2011: Study of Early Stage Interaction of Oxygen with Al; Methods, Challenges and Difficulties ❝  ومن  أبرز المؤلفين :  ❞ جون جراندفيلد ❝  ❞ كارلوس إي سواريز ❝  ❞ مارجريت هايلاند ❝  ❞ ستيفن جيه ليندسي ❝  ❞ باري سادلر ❝  ❞ سوفين نايجل ماثودهو ❝  ❞ جيوف بيرن ❝  ❞ آلان طمست ❝  ❞ دون دونالدسون ❝  ❞ ويم هـ. سيليكنز ❝  ❞ الهاني بوحبيلة ❝  ❞ أندريه لامارانتي ميسكيتا ❝  ❞ دانيال ريتشارد ❝  ❞ ماتياس هاغن ❝  ❞ رويجي تشاو ❝  ❞ آرني هيلك ❝  ❞  نوربرت هورت ❝  ❞ نزمول الهدى ❝  ❞ جريس جوناسيجارام ❝  ❞ دنغ شيانغ ❝  ❞ لوكاس ديون ❝  ❞ هيكو جيرتنر ❝  ❞ كايرون ف. لالوند ❝  ❞ جويوا وانغ ❝  ❞ فابيو إم سواريس ❝  ❞ بيل بول ❝  ❞ هوغو فورتين ❝  ❞ ه. ديفاديجا ❝  ❞ ب. الهريكي ❝  ❞ جون هيرن ❝  ❞ د. مولينار ❝  ❞ يي تشيان ❝  ❞ علي رضا حكمت اردكان ❝  ❞ ناتالي مينيه ❝  ❞ أ. سوروس ❝  ❞ بجارتي أويا ❝  ❞ مايكل نيت ❝  ❞ ابراهيم جدي ❝   ❱.المزيد..    كتب جمعية المعادن والمواد  
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